

EASYKNIT INTERNATIONAL HOLDINGS LIMITED

永義國際集團有限公司

(Incorporated in Bermuda with limited liability) (於百慕達註冊成立之有限公司)

(Stock Code 股份代號: 1218)

NOTIFICATION LETTER 通知信函

22 July 2025

Dear Shareholders,

EASYKNIT INTERNATIONAL HOLDINGS LIMITED (the "Company")

Notice of publication of (1) Annual Report 2024/25, (2) Circular dated 22 July 2025 in relation to the Proposals for Re-election of Retiring Directors, General Mandates to Issue New Shares and Repurchase Shares and Notice of Annual General Meeting (the "AGM Notice"), (3) the AGM Notice, and (4) Proxy Form (collectively, the "Current Corporate Communications")

The Company's Current Corporate Communications (in both English and Chinese versions) are now available on the Company's website at www.easyknit.com and the website of The Stock Exchange of Hong Kong Limited (the "HKEx") at www.hkexnews.hk respectively.

Shareholders who have chosen (or are deemed to have consented) to read the Company's Corporate Communications (Note) published on the Company's website in place of receiving printed copies thereof may request the printed copy of the Current Corporate Communications. Shareholders for any reason have difficulty in receiving or gaining access to the Current Corporate Communications posted on the Company's website will upon request in writing promptly be sent the Current Corporate Communications in printed form free of charge.

If you want to request printed version(s) of the Current Corporate Communications, please complete Part A of the Request Form on the reverse side of this letter and send it to the Company c/o its Hong Kong branch share registrar and transfer office, Tricor Investor Services Limited (the "Hong Kong Branch Share Registrar"), using the pre-paid postage mailing label (at the bottom of the Request Form) when returning (if posted in Hong Kong). Otherwise, please affix an appropriate stamp. The address of Tricor Investor Services Limited is 17/F, Far East Finance Centre, 16 Harcourt Road, Hong Kong. You may also send your request by email to 1218ecom@easyknit.com.

You may also change your election of language or means of receipt of future Corporate Communications at any time by reasonable notice, by completing Part B of the Request Form on the reverse side of this letter and returning it to the Company c/o its Hong Kong Branch Share Registrar, or by sending an email to 1218ecom@easyknit.com for the change. The Request Form may also be downloaded from the Company's website at www.easyknit.com by clicking "Investor Relations" on the home page or the website of the HKEx at www.hkexnews.hk.

Please note that you are entitled to change your choice as to the means of receipt (i.e. in printed form or by electronic means through the Company's website) and/or the language of the Company's Corporate Communications at any time by reasonable prior notice in writing to the Company c/o its Hong Kong Branch Share Registrar or sending a notice by email to 1218ecom@easyknit.com.

Should you have any queries relating to this letter, please call the Company's telephone hotline at (852) 2745-6338 during business hours from 9:00 a.m. to 5:00 p.m., Monday to Friday, excluding Hong Kong public holidays.

Yours faithfully, EASYKNIT INTERNATIONAL HOLDINGS LIMITED

Note: The Company's Corporate Communications include but not limited to (a) the directors' report, its annual accounts together with a copy of the auditor's report and, where applicable, its summary financial report; (b) the interim report and, where applicable, its summary interim report; (c) a notice of meeting; (d) a listing document; (e) a circular; and (f) a proxy form.

各位股東:

永義國際集團有限公司(「本公司」)

· (1) 2024/25年報、(2)日期為2025年7月22日有關建議重選退任董事、發行新股份及回購股份之一般授權及股東週年大會通告(「股 東週年大會通告」)之通函、(3)股東週年大會通告及(4)代表委任表格(統稱「是次公司通訊」)之發佈通知

本公司的是次公司通訊(英文及中文版)已分別於本公司網站www.easyknit.com及香港聯合交易所有限公司(「香港交易所」)網站www.hkexnews.hk登 載。

凡選擇(或被視為已同意)瀏覽在本公司網站登載之本公司的公司通訊(^{爾註)}以代替收取印刷本之股東,均可要求索取是次公司通訊之印刷本。股東如因任何理由於收取或接收於本公司網站登載之是次公司通訊時遇有困難,可提出書面要求,即可獲免費發送是次公司通訊的印刷本。

如 閣下欲要求索取是次公司通訊之印刷本,請填妥本函背頁申請表格之甲部,並使用隨附郵資已付之郵寄標籤(於申請表格底部)透過本公司之香港 股份過戶及轉讓登記分處卓佳證券登記有限公司(「香港股份過戶登記分處」)(地址為香港夏慤道16號遠東金融中心17樓)寄回本公司。如非在香港 投寄,則請貼上適當的郵票。 閣下亦可電郵至1218ecom@easyknit.com提出要求。

閣下如欲更改收取本公司日後公司通訊之語言版本或收取方式,可於合理時間內,隨時填寫本函背頁申請表格之乙部,然後透過本公司之香港股份過 戶登記分處寄回本公司,或發送電郵至1218ecom@easyknit.com,提出變更要求。申請表格亦可於本公司網站www.easyknit.com(請在網站主頁選擇 「投資者關係」一項),或於香港交易所網站www.hkexnews.hk內下載。

請注意 閣下有權隨時透過本公司之香港股份過戶登記分處預先給予本公司合理時間的書面通知,或電郵至1218ecom@easyknit.com要求更改 閣 下收取本公司的公司通訊之方式(印刷本或透過本公司網站之電子方式)及/或語言版本之選擇。

倘 閣下對本函有任何疑問,請致電本公司電話熱線(852)2745-6338查詢,辦公時間為星期一至五(香港公眾假期除外)上午9時正至下午5時正。

永義國際集團有限公司 謹啟

2025年7月22日

附註: 本公司之公司通訊包括但不限於:(a)董事會報告、年度財務報表連同核數師報告及(如適用)財務報告摘要;(b)中期報告及(如適用)中期報告摘要;(c) 會議通告;(d)上市文件;(e)通函;及(f)代表委任表格。

申請表格 **REQUEST FORM**

| To: | Easyknit International Holdings Limited (the "Company") (Stock Code: 1218) c/o Tricor Investor Services Limited 17/F, Far East Finance Centre, 16 Harcourt Road, Hong Kong | | | | | | | | | | | | 1 | ξ : | | (股」 香夏 | 份自巷教 | 國代 證 直 定 融 | 虎 券 號 | 12 登 | 18) 記有 | | | | 本公 | 司 | (۲ | | | | | | | | | | | | | |
|---|--|--|---|---|---|--|---|--|---|---|---|---|---|---|--|---|---|--|---|---|---|-------------|--|--|--|--|---|---|--|---|---|----------------------------------|--|--|-------------------------------------|---|--|-----------|-----------------------|--------------------------------|
| Part A | request a printed copy of the Current Corporate Communications. 本人/吾等已選擇(或被視為已同意)瀏覽在 貴公司網站登載之是次公司通訊,現要求索取是次公司通訊之印刷本。 (Please mark a "X" in ONLY ONE of the following boxes) (請僅在下列其中一個空格內劃上「X」號) □ English version ONLY 僅收取英文印刷本 □ Chinese version ONLY 僅收取中文印刷本 □ Both the English and Chinese versions 同時收取英文及中文印刷本 | | | | | | | | | | | | | | | like to | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | |
| Part B | | 本人/吾等ネ (Please mark a (請僅在下勾) 口 To receiv 收取日 口 To receiv 同時收こ 可 To receiv 同時收こ 可 a gata Email Address 電郵地址 | ☆望: Yin X: The print of a "X" in the print of a "X" in the print of a pr | 如了 n ON n ded n ted n ted n ted n the print | 下 VL空 E所 C所 P發 te com 所 Y本 g有 in 有 in 的 Cc te com | 示方 ONE hho lish 「nese 「nese 「nted」 う のmilio のmilio | 「E劃 ver 建 nicati 、 こ の の の で 建 い で の に の に の の の の の の の の の の の の の | 收 上 に sion 重 記 記 記 記 こ sion 重 記 に こ こ い の 重 記 に こ の の 重 記 い の 重 記 い の 重 記 い の 重 記 い の 重 記 い の 重 記 い の 重 記 い の 重 記 い の 重 記 い の の 重 い の の の の の の の の の の の の の | | ∃後 llowi fall f fall f fall f c fall f c c c c c f c c c c c c c c c c c c c | 刊 ng utu futu hir the | 發 bo: ure 刷 ure 刷 ure 刷 on i po | 的所 xes) Corr Corr Corr Corr e ve the ostin | 有 porat porat rsion 中文 Corr g of | 公 章 te C te C fJ npa Co: | 可通 omn Comr f all 刷本 ny's pora | 訊: iuni nun futu we | icatio icati ure C bsite Comi | ons ons orp usi nun | orate | e C lec | omm tron | nun ic 1 | icatio mean Com | s ii ipai | ny's, 或通 | wel 知 | osite 信回 | : | | • | | | • | | | | | | email 貴公 |
| Name(s 股東姓 Address | 名# | holder(s)# | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | Sigr 簽名 | | ire | | | | | | | | | | | | |
| 地址# | • | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | |
| | telephone 話號碼 | e number | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | Date 日 其 | | | | | | | | | | | | | | |
| " You 假女 | i are required 印 閣下從本 | d to fill in the details 公司或香港交易及 | if you d 結算所有 | lownlo 复限公 | oad th 司之 | nis Rea 網站7 | ques 下載 | t Fori 本申意 | n fr 青表 | om th 格,言 | e Ca 清必 | omp 須均 | oany's 真上有 | webs 關資 | site。 料。 | or the | webs | site of | The | Stock | Ex | chang | ge o | f Hong | Ko | ng Lin | nite | d. | | | | | | | | | | | | |
| 請 1. If y, 如島 3. Any 如4. If y, app 如5. For 5. For 6. For 6. For 6. For 6. For 6. For 7. For 8. Yes 8. Yes 9. You 1. You 1. Way 4. Yes 1. You 1. | use complete 關下清楚均 our shares an 蜀聯名股東, form with i 本支格未有貧 如 do not pre- earing in the 数 de存疑, for an an an an an an an an an an an an an an bear an an an an an an bear an bear an a | all your details clea <i>其妥所有資料。</i> e held in joint name <i>則本申請表格預</i> no signature or other <i>答理或不正確填寫</i> , vvide your email add register of members <i>器供電郵地並選提供</i> e of doubt, we don t 在本申請表格上的 MATION COLLEC in this statement ha 個人資料」具有香 pata provided in this ay not be able to pro- 提供的個人資料局具有 ata may be disclose y for our verification [指定用途將 關下 ht to request access rivacy Officer of Tri .腿條例之規定查閱 | s, the sha si a construction of the sha si a construction of the construction of the C 不正確的 form will construction s s the sam form will construction s s the sam the sam form will construction s s the sam form s | な公司 なのrect 含 将 創 で の 内 電 和 て の て の て の す れ の 、 本 て の て の 市 の れ の 、 の 本 て の 市 の れ の 、 の 本 て の て の の た 示 、 の 本 て の て の た 示 、 本 本 て の て の た 示 、 本 本 て の て の た 、 た 不 て 石 工 、 、 本 て の て の て の た 、 の 本 て の て の て の て の て の て の ち の い の た て の て の ち の い の た て の て の こ の ち ち ら し し い い て て て の に の い の 、 の 本 て の の の の て の て の て の て の て の つ て の つ て の て の て の て の て の て の て の て の て の て の て の て の て の つ て の の て の の の の の の の の の の つ の つ の つ の の の の の つ の つ の の の の の の の つ の つ の つ の の つ の つ の の の の の の の つ の の の の の の の の の の の の の | <i> 股 cog</i> <i> thy cog</i> <i> the an i any of the an i any of the an i ang ang ang ang ang ang ang ang ang ang</i> | 名冊」 。 incorrec , , 定 r at an , , , , , , , , , , | 上排。 ect e y oth inso ompalinso ompalinso erson palinso ompalinso | 名首伯 mail a her aa structu nal da structu nal da N い w y w w w y w w w w w w w w w w w w w | 立之i addree ions ita ita ita ita ita ita addree ions ita ita addree ita addree ions ita ita addree ions ita addree ions ita addree ions ita addree ions ita addree ita addree ions ita addree ita a ita addree ita addree ita addree ita addree ita a i a i a i a i a i a i a i a i a i | <i>聯名 f ss sup ss sup j j s sritt in the j j j j j j j j j j</i> | 皮 riplier Paling Palin | 一篇 ed by A the sone set on set on set on set on set on the sone of the set o | 雾,方 notific y you y gy an y gy an you you you you you you you you you you | た ation us quest ta L Pr ta L Pr ta L Da と 本 公 本 の は の い な の な い た い ち い て の た い ち い た い た い た い た い た い ち い た い い い た い い い い い い い い い い い い い | 效。 (s) c for For ivac for c ta. 万 志 share 分 b the p | f publ such p 服康 n. y) Orc btaini 基於 regis rovisi | icati urpo 名册 linam 斗」 注 自願 trar 之 丈 其 ons o | on of of see. 上所注 cce, CF相同 性質 in Ho 他公下 the | the 1 示地 aptia i aptia i apti | atest (让或任 er 486 © v of th 固人資 のng, a 期體, n O. An | Corp 可 f of t e re 料 nd/o 並 別 y su | borate 由 | Co. 周下 aws tt Co 尚er c 公要 :que | mmuni 向我們 of Hor orporat 閣下並 ompan 期間內 st for a | icati 引提化 ng K e C 無 ties 保 能 | ons, a: ong (^t ommu: | s en <i>新用系</i> "PD nica 人致 個人 | closed 含的地 PO"). tion(: 行 ar 太資料, for ar 次資料 | d he 也址 s).Y 本公 y of 斗作木 rrect | rewit , 向 Yours 公司可 f the: 亥賓刀 | th, w 閣 supp 可能: state 及記: | <i>vill b</i> 奇 bly o 法则 用 ur Po | <i>be ser</i> F發有 f Per K處理 urpos ersor | nt to 行開: rson E 「 ses, nal I | you 公司刻 al Da 閣下自 and r | <i>by µ</i> 通訊 ta is 内指i shou | oost a 之登 ; on a 示。 ned f ld be | 載翅 vol | 重知印 untai uch p | 印刷本。 ry basis. period as |
| ≁ | | 閣下寄回此申 | 1 靖 丰 | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | | į | 邹寄 | :標 | 籤 [| MA | IL | ING | | ABI | EL | | | | |
| | | | 叫在本 ing lab | :港打 el ar Requ | 投寄 nd st. uest | 毋須 ick th Forn | 負貼 his n to | i上望 on th us. | 郵 he i | 票。 enve | lop | e to | o ret | | this | | | | 0 | | | | | | | 簡 | | 卓 icor 回 | ·In 郵号 | | tor Fr | Sei eej | rvic post | es t No | Lim | ite | | | | |